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  ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΜΕ ΑΡΙΘΜΟΥΣ ΑΠΟΦΑΣΕΩΝ  

ΤΗΣ 4ης/06.02.2023 ΕΚΤΑΚΤΗΣ -ΔΙΑ ΠΕΡΙΦΟΡΑΣ- ΜΕΣΩ 

ΤΗΛΕΦΩΝΟΥ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ   

 

Χρέη Γραμματέα έκανε ο Δημοτικός Σύμβουλος κ.  Φίλιππος Θεοφιλίδης.   

 

 

1ο ΘΕΜΑ : (1ο Η.Δ.)                         _                _____                              ______________                 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ αποφασίστηκε η διατήρηση των αντικειμενικών αξιών στα ίδια επίπεδα 

της 31.12.2021.  

 

Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΥΠΕΡ:   

Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Γρηγόρης Γουρδομιχάλης, Ελένη Γαλανοπούλου, Μαρία 

Καλαμάρη, λέγοντας μεταξύ άλλων πως: «….σε μία περίοδο ιδιαίτερα δύσκολη, με την 

παρατεταμένη ακρίβεια και την  ενεργειακή κρίση, το ζήτημα των αυξήσεων στις αντικειμενικές 

αξίες προσθέτει ένα ακόμα βάρος στις πλάτες των εργαζομένων και των μελών των ευάλωτων 

κοινωνικών ομάδων του δήμου Κορυδαλλού. Οι αυξήσεις αυτές συμπαρασύρουν αυξήσεις και σε 

μια σειρά από έμμεσους φόρους (τεκμήριο διαβίωσης, ΕΝΦΙΑ, ΤΑΠ, φόρος μεταβίβασης κ.α.) 

που σημαίνει στη πράξη και αύξηση των φόρων και ταυτόχρονα παρασύρουν σε ανοδική πορεία 

τα ήδη υψηλά ενοίκια. Την ίδια στιγμή, επιπλέον αρνητικές επιπτώσεις αντιμετωπίζουν και πολλοί 

συμπολίτες δικαιούχοι των επιδομάτων θέρμανσης αφού η  αύξηση των αντικειμενικών αξιών τους 

εμφανίζει εικονικά πιο "πλούσιους" με αποτέλεσμα να αποκλείονται από  τα επιδόματα θέρμανσης. 

Για όλους τους παραπάνω λόγους η παράταξη μας πρότεινε δύο φορές δημόσια, στις 23 και στις 

30 Ιανουαρίου, στη διοίκηση του δήμου Κορυδαλλού, να συγκαλέσει έγκαιρα το δημοτικό 

συμβούλιο ώστε να ληφθεί απόφαση μέχρι την 6 Φεβρουαρίου, που έληγε η προθεσμία που είχε 

θέση το Υπουργείο Οικονομικών στους δήμους για να αποφασίσουν σχετικά..……ψηφίζουμε 

ΥΠΕΡ της επαναφοράς των αντικειμενικών αξιών στο Δήμο Κορυδαλλού σε αυτές που ίσχυαν την 

31.12.2021».   

 

Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ: 

Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Ελευθερία Παπουτσιδάκη, Ανδρέας Αναστασόπουλος, Αναστάσιος 

Ζερβός, Νικόλαος Καλιακάτσος, Παύλος Σιόντορος, λέγοντας μεταξύ άλλων πως: 

«……..ψηφίζουμε ΚΑΤΑ, είναι γνωστή η πάγια θέση μας για μείωση και κατάργηση φόρων στη 

λαϊκή οικογένεια. Σε συνθήκες ακρίβειας, ενεργειακής φτώχειας και πλειστηριασμών της λαϊκής 

κατοικίας, με τα νέα ζευγάρια στην περιοχή μας να αδυνατούν να ανταπεξέλθουν σε υπέρογκα 

ενοίκια, ενώ ταυτόχρονα ψηφίζονται νόμοι για κοινωνική αντιπαροχή, που τους στέλνουν μέσω 

του δανεισμού στα κοράκια των τραπεζών, δεν θα μπορούσαμε παρά να ψηφίσουμε κατά μένοντας 

στο πλευρό των δικαιωμάτων της λαϊκής οικογένειας και καλώντας το κίνημα να διεκδικήσει 

άμεση μείωση των αντικειμενικών αξιών έως την πλήρη κατάργησή τους».  
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Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ: 

Ο Δημοτικός Σύμβουλος κ.κ.: Νικόλαος Κατσούλης, Λάζαρος Αλεξανδρίδης, Καλλιόπη 

Μαυροειδάκου, Σοφία Σιδηροπούλου, λέγοντα μεταξύ άλλων πως: «…..στην δύσκολη συγκυρία 

που διέρχονται οι πολίτες μας, η τοπική αυτοδιοίκηση οφείλει να συμβάλει, όσο το δυνατόν 

περισσότερο, στην απομείωση του βάρους  που σηκώνουν τα νοικοκυριά. Οποιαδήποτε αύξηση 

στις αντικειμενικές αξίες των ακινήτων, οδηγεί σε αύξηση μιας σειράς από  έμμεσους φόρους, 

συνεπάγεται  την αύξηση των ενοικίων και αποκλείει πολλούς πολίτες από το επίδομα θέρμανσης. 

Εμείς  θα συμβάλουμε μόνο σε μια πρόταση με ουσιαστική μείωση  και για τον λόγο αυτό 

καταψηφίσουμε ψηφίζουμε KATA».  

 

Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισε ΚΑΤΑ: 

Ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Σταύρος Βαλσαμής, λέγοντας μεταξύ άλλων πως: «…...ψηφίζουμε  

ΚΑΤΑ, έχοντας μια πάγια θέση για μείωση όποιων φορών, αξιών και οτιδήποτε συντελεστών που 

επιβαρύνουν την λαϊκή οικογένεια, ιδιαίτερα σε μια εποχή έντονης ακρίβειας και δραματικής 

μείωση του εισοδήματος των εργαζομένων».   

 

Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισε ΚΑΤΑ: 

Ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Ιωάννης Διάκος, λέγοντας μεταξύ άλλων πως: «…...ψηφίζω   ΚΑΤΑ 

της πρότασης της Διοίκησης και προτείνω μείωση κάτω από τα επίπεδα της 31.12.2021». 

 

Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισε ΚΑΤΑ: 

Ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Ιωάννης Πάχος, «…...ψηφίζω   ΚΑΤΑ της πρότασης της Διοίκησης 

και προτείνω μείωση κάτω από τα επίπεδα της 31.12.2021». 

                                                                                                          Αρ. αποφ. 02/2023 

 
 

                                                                       Κορυδαλλός 06 ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ 2023 
                 Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ   

                         ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 
 

                                                                              
 
                                                                      ΜΕΡΟΠΗ ΚΑΤΣΑΝΟΥ    - ΚΟΥΤΣΟΔΟΝΤΗ 

                                                                

  


